
 

 

 

 

Schriftelijke vragen aan het college van B&W Almelo 

Betreft: onderkomen de Banier 

Almelo,   6 oktober 2023 (eerder gesteld maar nog niet beantwoord 14 juni 2023 ) 

Geacht college, 

Tijdens een oordeelvormend beraad, had ik tijdens de behandeling van de raadsbrieven mondelinge 

vragen die niet beantwoord werden.  

Het huidige onderkomen van de Banier aan de Hofkampstraat 169 wordt gesloopt. Om plaats te 

maken voor een nieuw kerkgebouw, met dertig huurwoningen ernaast. 

Mijn vragen aan de verantwoordelijke wethouder zijn de volgende: 

1. Is de Banier de initiatiefnemer of is de gemeente er ook bij betrokken? 

2. Is de Banier de eigenaar van de grond waar de huizen op gebouwd worden? 

3. Heeft de gemeente behalve het verlenen van vergunning nog zeggenschap in het plan? 

4. Gaat de gemeente financieel bijdragen aan het plan? 

5. De Castello heeft momenteel bewoners uit Oekraïne, waar worden zij na afbraak gehuisvest? 

Dit zijn de vragen die mondeling niet zijn beantwoord, vandaar dat ik deze vragen nu alsnog 

schriftelijk ga stellen. 

Vriendelijke groeten,  

Harrie Korte, 

Partij Vrij Almelo 




